
Geachte leden van de gemeenteraad, 

Mijn naam is Arjen Hess en ik ben penningmeester van de Wildopvang Delft. Een wildopvang 
is feitelijk een ziekenhuis en revalidatiecentrum voor in het wild levende dieren. Waarom is 
zo'n opvang nodig? Waarom laten we de natuur niet zijn gang gaan? 

Het antwoord is simpel. Omdat de meeste wilde dieren die we opvangen acuut in de 
problemen zijn gekomen door menselijk ingrijpen in de natuur. Aanrijdingen in het verkeer, 
botsingen met ramen of hoogspanningskabels, verstrikt raken in zwerfvuil, netten en 
draden, om maar eens wat te noemen. Wat heeft dat nog met de natuur te maken? 

Zo hebben wij in 2018 meerdere tegen het raam gevlogen vogels uit Rijswijk opgevangen, 

waaronder een goudhaantje, een r~~~;~~n,een zanglijster. Ook hebben we in de zomer wu4q 
een jonge haas opgevangen van wie tverstoord was. En hebben we ons ontfermd 
over een zieke egei. Beide hebben we weer gezond vrij kunnen laten. 

De kwaliteitseisen voor het mogen opvangen en verzorgen van in het wild levende dieren 
zijn, terecht, hoog en wettelijk geed geregeld. Zo moeten er geschoolde dierverzorgers in 
dienst zijn en meet het gebouw aan diverse regels voldoen. U kunt zieh voorstellen dat dit 
veel geld kost. Alles bij ons gaat zo sober en doelmatig mogelijk. Lonen zijn laag en waar we 
kunnen besparen doen we dat. Er is zo'n 150.000 euro per jaar nodig om de opvang open te 
kunnen houden. Omgerekend zo'n 45 euro per opgevangen dier. Wiewel eens bij een 
dierenarts is geweest, weet dat dit een koopje is. 

Bii wet is niet geregeld wie er voor de opvang van in het wild levende dieren moet betalen. 
Ons eigen vermogen is nu bijna uitgeput en de inkomsten uit giften en donaties zijn bij lange 
na niet voldoende om open te kunnen blijven. Op andere plekken in het land kunnen 
wildopvangen blijven bestaan, omdat gemeentes financieel bijdragen. U heeft hier een 
voorbeeld van gezien in de brief die we begin deze maand hebben opgestuurd. 

Dit model werkt alleen als alle gemeentes meedoen. lk wil u, de raad en het college, om hulp 
vragen hierbij. Het aantal dieren opgevangen uit Rijswijk is al jaren stabiel, rond de 55 per 
jaar (5 via dierenambulances, de rest direct door inwoners gebracht) . Dit komt overeen met 
circa 2.500 euro opvangkosten per jaar. Maa kt dit relatief kleine bed rag dan het verschil 
voor de Wildopvang? Ja, want zo laat u de omringende gemeentes zien dat Rijswijk wel 
bereid is om te helpen en roept u impliciet de andere gemeentes op om dit ook te doen. 
Gemeente Schiedam heeft ons deze vorm van hulp al aangeboden. Megen we ook op u 
rekenen? 

Wij gaan hier graag verder over met u in gesprek. Dank u wel. 


